
                                       
                                                 
                                             

                  EL Limonar Petancaklubb
 
                     
                           PROTOKOLL FÖRT VID EL LIMONAR PETANCAKLUBBS
                    STYRELSEMÖTE NR 3 FÖR 2014/2015 DEN 21 SEPT. 2015         
        

                          Plats;                      Bar New-York, La Siesta

                      Närvarande från    Bo Karlsson, ordförande, Nancy Stattin, sekreterare, 
                      styrelsen;                och Ann-Charlotte Unbeck, kassör. 
                      Inbjudna;               Ann Karlsson, festkommittèn, Tage Stattin, tävlingsledare
                                                      och Curt Unbeck.

  
                      1.   Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

                      2.   Genomgicks föregående protokoll från den 1 maj med  beslut om bl a följande;
                                                                                                                 
                      2.1  Vårsäsongen förlängdes och avslutades den 3 maj med korvpetanca.
                            29 personer tävlade och vinnare blev Renè LeMaitrè från Laguna Rosa.
             
                      2.2  Höstuppstarten var den 9 sept., 24 medlemmar var på plats för en städdag
                             med efterföljande petancaspel. 

                      2.3  Säsongens första korvpetanca spelades den 13 sept. med 18 tävlande, vinnare 
                             blev S-O Andersson.

                      2.4  Kick-Off den 18 sept. Paella från ”lille Svensken”, pris 10€. 28 personer deltog
                             och 18 spelade en tävling där Börje Karlsson blev vinnare.
         
                      2.5  Har blommor överlämnats från klubben genom Solweig Våge till vår medlem 
                             och revisor Eva Njåstad efter hennes sjukdom. Eva framförde till Solweig 
                             hälsningar och sitt varma tack till klubbmedlemmarna.    

                      3.   Diskuterades organisationen inför mixedtrippeln den 30 september där det
                            behövs ca 10 personer som samlas denna dag kl 08.00 för iordning-
                            ställande av banorna och övrigt som ska vara klart inför samlingen kl 09.30.
                            Därtill ett 10-tal personer för olika funktioner under tävlingen.
                          
                            Gicks namnförslag igenom och en lista upprättas som bilaga till protokollet.

                   4.  Tisdagen den 29 september kl 11.00 är det städdag inför tävlingen.

             
                          



     

                                                           
                       5.  Inför årsmötet 2014/2015
                      
                            Efter diskussioner blev det beslutat att årsmötet ska vara på restaurang
                            Campobello fredagen den 20 november kl 18.00.
                            Bokning  görs av Ann Karlsson och kommer anmälningslista med info om
                            måltid och pris att anslås i god tid. Klubben subventionerar maten med 5€.
                            Musikbokning sker genom Anne-Lise Olsens försorg.

                       6.  Togs frågan upp om medlemsantalet i klubben. Efter diskussioner blev det 
                            beslutat att nuvarande antal om 100 medlemmar ska fortsätta gälla.

                       7.  Engagemanget gällande veckovärdar och sekretariat diskuterades.
                            Olika förslag ventilerades och blev det diskuterat om hur andra klubbar
                            arbetar med detta. 
                            Ett förslag kan vara att den/de som sköter värdskapet och sekretariatet
                            får korv och dryck utan kostnad vid korvpetancan på söndagar.
                            Detta blev beslutat och gäller från och med kommande söndag den 27 sept.

                       8.  Höstens seriespel är på fredagarna 16, 23 och 30 oktober, samling kl 09.30.
                            Klubben spelar i serie 2B resp 3A.
                            Lista över deltagare anslås vid klubben.

                       9.  Övriga frågor
                            Tog Bosse upp att det i containern är trångt och svårt att hålla ordning på 
                            all material. Framfördes förslaget att köpa in en mindre container där t ex  
                            stolar och bord mm kan förvaras.
                            Tage fick i uppdrag att komma in med prisuppgift inkl. lev. och uppställning.
                            Dessutom bev det beslutat att köpa in nya stolar som ersättning för äldre.

                      9.1 Diskuterades det att reserver behövs som banskötare och materialförvaltare.
                            Valberedningen får ta fram ett par namnförslag som presenteras på årsmötet.

                      10. Nästa styrelsemöte är den 9 november kl 11.00 på Bar New-York, La Siesta. 

                      11. Avslutning
                            Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

                            Vid protokollet
               
                            __________________________________
                            Nancy Stattin, sekreterare
 
                           

                           

                          



                           

                      
                           

                           
                            
               
                           

    
 

                                                 
                     




